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Ens comprometem en la 
millora dels sistemes de 
sanejament.
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Relleu a la presidència
Carme Pallàs (ERC) va ser nomenada nova presidenta del Consell 
Comarcal de la Conca de Barberà el passat mes de juliol, com a con-
seqüència del compliment de l’acord de govern de consens d’inici de 
mandat i pel qual Magí Trullols (FIC) ocupava el càrrec durant els dos 
primers anys.

Els principals eixos estratègics d’aquests dos propers anys són:
1) Avançar com a comarca igualitària tant en serveis com en drets.
2) Mantenir el compromís amb el desenvolupament sostenible de l’entorn.
3) Treballar per assolir el repoblament de la comarca. 

La presa de possessió va tenir lloc en el context d’un ple extraordinari en 
el qual el president sortint, Magí Trullols, va fer efectiva la seva renúncia 
al càrrec, així com també de conseller comarcal. La nova presidenta va 
ser escollida amb els vots a favor d’ERC, els seus companys de partit, de 
la FiC i del PSC; mentre que Junts es va abstenir, de la mateixa manera 
que Santi Porta, conseller no adscrit. D’aquesta manera, s’ha donat per 
trencat el govern de consens que es va assolir a principi de mandat i Junts 
ha quedat fora del govern.
També es va reorganitzar l’estructura de govern de l’organisme supramu-
nicipal i es va nomenar Assumpció Canela Corbella (FIC), vicepresidenta 
del Consell Comarcal.

Tots aquests canvis, també han suposat una reconfiguració de l'estruc-
tura organitzativa:
La conselleria d’Ensenyament passa a denominar-se conselleria d’Educa-
ció, per donar un nou enfoc en aquesta conselleria estratègica pel futur 
de la comarca. 
La conselleria de Benestar Social passa a denominar-se conselleria d’Ac-
ció Social, posant l’accent en l’acció.
La conselleria de Consum desapareix i les competències passen a la con-
selleria de Promoció Econòmica.
La conselleria de Medi Ambient i la de Sostenibilitat, Paisatge i Agricul-
tura es fusionen i se’n crea una de sola, la conselleria de Paisatge, Acció 
Climàtica i Agricultura. Una gran aposta per fer front a tots els reptes del 
canvi climàtic tot avançant en l’agenda 2030.
La conselleria de Promoció Econòmica i la conselleria d’Habitatge es fu-
sionen en la conselleria de Promoció Econòmica i Habitatge. Cal fer una 
aposta estratègica en l’habitatge com a part important del desenvolupa-
ment econòmic de la comarca.
I les conselleries de Mobilitat, la d’Infraestructures i Telecomunicacions i 
la de Serveis Tècnics, es reestructuren en dues conselleries. La de Serveis 
Urbanístics, que inclou els serveis d’arquitectura tècnica i enginyeria, i la 
conselleria d’Infraestructures i Territori, que inclou els serveis d’infor-
màtica.

Benvolguts i benvolgudes,

des del passat mes de juliol, ostento la presidència 
del Consell Comarcal de la Conca de Barberà, fruit d’un 
acord de consens d’inici de mandat. Agafo el relleu 
de Magí Trullols que, durant els últims dos anys, ha 
ocupat el càrrec amb seriositat, rigor, honestedat i 
transparència, i a qui agraeixo la feina feta.

Entomo aquest repte amb el convenciment de poder 
contribuir a resoldre algunes de les problemàtiques 
que hem d’afrontar com a comarca els propers anys: 
el progressiu despoblament, l’habitatge, les energies 
renovables, l’assoliment de la igualtat de gènere 
efectiva, entre d’altres, i amb el ferm compromís de 
treballar incansablement per assolir els objectius 
dels projectes comarcals ja iniciats i que són d’una 
important rellevància pel futur de la nostra comarca.

En aquest segon número del butlletí de comunicació, 
us expliquem els principals projectes que tenim 
entre mans i que marcaran part de la nostra agenda 
de govern. Les diferents àrees del Consell Comarcal 
treballen intensament per assolir els objectius anuals 
i seguir plantejant iniciatives que posin en valor la 
nostra comarca i la facin avançar, conjuntament amb la 
col·laboració dels ajuntaments i de tots els organismes 
oficials.

Aprofito l’ocasió per agrair la bona acollida per part 
de tot el personal del Consell Comarcal de la Conca de 
Barberà per la seva professionalitat i implicació per 
poder tirar endavant tots els projectes comarcals.

Resto a la vostra disposició amb la ferma convicció 
que plegats farem molt bona feina, ja que treballem 
per un objectiu comú: la Conca de Barberà.
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El 28,13% de la població de la Conca de Barberà és major de 60 anys, 
una xifra quatre punts superior a la mitja catalana. Des del Consell 
Comarcal, fa temps que s’alerta d’aquesta situació, de la mateixa 
manera com ja s’han començat a afrontar les problemàtiques socials 
que es deriven de tenir una població envellida.

Ara, gràcies a un programa contracte del departament de Drets Socials 
de la Generalitat de Catalunya, es podrà començar a desenvolupar un 
projecte que ha de promoure l’impuls de noves polítiques a partir 
d’un model que permeti allargar l’autonomia personal, així com 
també es farà especial atenció a les persones dependents i a les que 
necessiten cures de llarga durada.

El projecte ‘Envelliment quilòmetre 0’ vol contribuir a «millorar 
la qualitat de vida de les persones grans, potenciant l’envelliment 
actiu com a model de socialització, de prevenció i de promoció de 
l’autonomia personal». En aquest sentit, el Consell Comarcal podrà 
desenvolupar un Pla d’Envelliment a mida i que contempli totes les 
necessitats de les persones grans de la comarca. 

Per començar, es farà una diagnosi de la situació actual per tal de 
poder tenir una perspectiva global que permeti definir una estratègia 
que tingui en compte les potencialitats del territori i identifiqui els 
recursos que caldria activar al territori; sensibilitzi la societat envers la 
inclusió social activa de les persones grans; desenvolupi dinàmiques 
de treball comunitari inclusiu per a l’envelliment actiu i d’interrelació 
de les diverses xarxes: socials, laborals, de salut, d’educació, d’esports 
i de cultural; i que fomenti la participació de les persones grans i 
agents implicats. El pla, haurà de promoure l’ocupació de qualitat 

Abordem l’envelliment 
de la nostra població

en el sector; coordinar la planificació amb la resta 
d’administracions del territori i impulsar l’avaluació de 
les polítiques públiques en l’àmbit de la dependència i 
l’envelliment actiu. 

Un cop definit el pla, caldrà emprendre les accions 
necessàries per fomentar-ne el seu desplegament amb 
la finalitat d’atendre problemàtiques com la solitud no 
desitjada i abordar situacions d’abús o maltractament, 
així com la manca d’habitatge. 

El fenomen de desigualtat que afecta les persones 
grans i  els casos de discriminacions fan necessari 
incorporar una perspectiva més transversal a totes 
els nivells i àmbits de les administracions públiques 
a l’hora d’aplicar polítiques públiques que condueixin, 
finalment, a dignificar la vellesa i atendre les seves 
necessitats específiques i emergents i que s’han 
accentuat durant la crisi sanitària i social de la Covid-19.

L’àrea d’Igualtat, Migracions i Ciutadania, conjuntament 
amb el Consell Consultiu de la Gent Gran de la Conca 
de Barberà, ja fa temps que desenvolupa polítiques 
d’envelliment actiu per atendre totes aquelles 
persones que ho necessiten més enllà de l’assistència 
social. De fet, el Consell Comarcal forma part de la 
Xarxa de comarques per l’envelliment actiu (en la qual 
s’hi integren ajuntaments i altres consells comarcals), 
que vol posar de relleu la necessitat d’atendre des 
d’una perspectiva més transversal les polítiques sobre 
l’envelliment de la població.

Reforcem el Servei 
d’Atenció Domiciliària

L’emergència sanitària i social derivada de la Covid-19 
ha fet créixer el nombre de persones que requerei-
xen el Servei d’Atenció Domiciliària. També, des del 
departament de Drets Socials de la Generalitat, es 
destinen recursos que es gestionaran des del Consell 
Comarcal per atendre aquests nous casos i que per-
metran que el SAD Conca de Barberà pugui abordar 
les necessitats de les famílies de la comarca que fins 
ara no n’eren beneficiàries i augmentar el nombre 
d’hores destinades a les persones que sí que ho eren.
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El mes de desembre passat, els nou municipis que formen part del projecte 
d’abastament d’aigua de la Conca de Barberà per connectar-se al Consorci 
d’Aigües de Tarragona van signar el conveni de col·laboració amb el Consell 
Comarcal, a través del qual se li delegaven les competències per tirar endavant 
l’obra.

Des de llavors, ja s’ha aprovat, de mane-
ra inicial, el pla especial urbanístic, la fi-
gura urbanística necessària que defineix 
l’afectació del traçat del projecte. Paral-
lelament, també s’ha redactat la primera 
fase del projecte i s’està a l’espera de la 
resolució de l’Agència Catalana de l’Ai-
gua per a tirar endavant la segona fase.

I, aquest mateix mes de setembre, el ple 
del Consell Comarcal ha aprovat la in-
corporació al CAT (amb efectes a l’1 de 
gener de 2022) en nom de tots els ajun-
taments: Conesa, Forès, Llorac, Passa-
nant i Belltall, les Piles, Santa Coloma de 
Queralt, Savallà del Comtat i Vallfogona 
de Riucorb, excepte Sarral, que ja en for-
ma part.

Tots aquests municipis tenen mancan-
ces d’abastament d’aigua potable per 
al consum dels seus habitants des de 
fa anys, ja sigui per la seva escassetat 

o per la baixa qualitat de la que tenen 
disponible.

El projecte, segons detalla el conveni, 
es portarà a terme en tres fases. La pri-
mera preveu l’extensió fins a Forès de la 
xarxa d’abastament d’aigua del CAT i té 
un pressupost de 4.130.037 € (sense IVA), 
dels quals l’Agència Catalana de l’Aigua 
n’aporta: 3.127.454; la Diputació de Tarra-
gona 500.00; i els ajuntaments implicats, 
608.607.

La segona fase preveu portar l’aigua 
des de Forès fins a Conesa i a Santa Co-
loma de Queralt. Té un pressupost de 
2.815.000 €. I l’última, portar l’aigua als 
restants municipis, i té un pressupost de 
2.731.000 €.

En total, doncs, el projecte costarà 
11.730.000 €, que es finançaran amb 
els ajuts de l’Agència Catalana de 

l’Aigua, la Diputació de Tarragona i dels 
ajuntaments implicats. D’aquesta ma-
nera, els consistoris aportaran 785.000 
€, i la resta la Diputació de Tarragona i 
l’Agència Catalana de l’Aigua (que ja ha 
concedit un ajut inicial de 3.127.000 € per 
a la primera fase del projecte).

D’altra banda, la Diputació de Tarragona 
prestarà l’assistència tècnica a les tres 
fases del projecte a banda de col·laborar 
econòmicament en cada fase del pro-
jecte, i el Consell Comarcal coordinarà 
l’execució de tot el projecte.

Avancem en el projecte 
d’abastament d’aigua
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Fa prop d’un any, vam posar en marxa un nou model 
de recollida selectiva de residus a través de dos 
sistemes diferents: el porta a porta i el de contenidors 
intel·ligents. Des de llavors, hem aconseguit millorar el 
percentatge de reciclatge, arribant al 80%.

Aquest estiu, a més, vam rebre una subvenció de l’Agència de Residus 
de Catalunya per a la implantació d’aquest nou model, que suposa, 
un reconeixement de la Generalitat a la iniciativa del servei de Medi 
Ambient del Consell Comarcal. Els recursos econòmics provinents 
del govern català han de servir per a l’adquisició de nous vehicles 
de recollida (en substitució dels més antics) i per a la compra de 
contenidors, alhora que també permeten la millora i l’ampliació del 
contracte del servei.

La Conca de Barberà ha implantat el nou servei de recollida de residus 
a tots els municipis de la comarca amb dos models diferenciats en 
funció de la tipologia de municipi: la recollida en contenidors tancats 
d'orgànica i resta en els nuclis més petits, i el porta a porta als nuclis 
més grans. Hi ha municipis que combinen els dos models: al nucli 
principal s'implanta la recollida porta a porta i als nuclis agregats, el 
sistema de contenidors tancats d’orgànica i resta amb control d'accés.

Els resultats d’aquesta implantació han sigut l’obtenció del 82,5% de 
recollida selectiva a tota la comarca el segon trimestre de 2021, reduint 
la generació de residus municipals un 8,37%. La recollida selectiva 
de matèria orgànica ha tingut un percentatge de recuperació del 
64,15%; la de paper i cartró, del 76,70%; la de vidre, del 148,7% i la dels 
envasos, un 84,96%. A les deixalleries de la comarca s’han revaloritzat 
un 28,77% més de deixalles que l’any anterior.

Instal·lem 
càmeres de 
vigilància
Recentment, hem començat a instal·lar 
càmeres de vigilància a les àrees 
d’emergència dels pobles on es fa el porta 
a porta i a les deixalleries de la comarca 
per tal de fer front al mal ús que se’n 
fa i evitar infraccions. Hem començat a 
Montblanc i anirem desplegant aquesta 
mesura a la resta de pobles.

Recordem que aquests punts són per ús 
exclusiu dels veïns del municipi i que no el 
poden utilitzar les indústries. També està 
prohibit dipositar les deixalles barrejades 
dins de contenidors que no corresponguin 
o fora d'aquests, ja que això malmet la 
tasca dels veïns i de les veïnes que han 
separat correctament. Tampoc s'hi poden 
deixar mobles, runa, residus especials 
o cap altre residu no permès. Aquests 
residus s'han de dur a la deixalleria. 

Millorem els resultats de 
recollida selectiva gràcies al nou 
model



El mes de juliol es fa fer efectiu el 
contracte d’adjudicació a Agbar del 
servei d'explotació, conservació i 
manteniment, millores i optimització 
dels sistemes de sanejament en alta 
dels municipis de Montblanc, l'Espluga 
de Francolí, Vimbodí, Santa Coloma de 
Queralt, Solivella i Senan.

El Consell Comarcal es proposa gestionar 
el sanejament en alta a través de les cinc 
plantes que ja donen servei a aquests 
municipis, però també impulsar projec-
tes de noves depuradores, que ja s’han 
començat a redactar i que, amb la seva 
posterior execució, permetran ampliar el 
sanejament a tots els municipis de la Con-
ca de Barberà, tenint en compte les seves 
pròpies característiques i necessitats.  

Aquest servei es presta en comú acord 
amb els municipis que deleguen les com-
petències al Consell Comarcal i amb un 
conveni de l’Agència Catalana de l’Aigua 
pel finançament de les infraestructures i 
la seva explotació.

El passat 16 de juliol, la presidenta del 
Consell Comarcal de la Conca de Barberà, 
Carme Pallàs, i el director general d’Agbar, 
Emili Giralt, van visitar les instal·lacions 
de la depuradora de Montblanc, acompa-
nyats pel gerent del Consell Comarcal, Ra-
mon Palou, la tècnica del Servei de Medi 
Ambient, Mireia Palau, i, per part d’Agbar, 
la directora territorial Berta Mercadé i la 
gerent Raquel Pallach.

Agbar potencia la transformació del mo-
del de depuració cap a les ecofactories, 
aprofundint en la digitalització del servei 
per la gestió dels actius i aposta per la
sostenibilitat, l’eficiència i la innovació tot 
seguint el full de ruta que marca l’Agenda 
2030 per assolir els Objectius de Desen-
volupament Sostenible de les Nacions 
Unides. 

Una ecofactoria és una fàbrica de re-
cursos que es regeix pels principis de 
l’economia circular i que aposta per la 
innovació i la digitalització per assolir 
una gestió eficient dels actius i el balanç 

0 en les emissions de CO2 derivades del 
seu consum energètic. Els vectors sobre 
els quals s’actua són: el de l’energia per 
aconseguir l’eficiència energètica i la ge-
neració de renovables, el de residus per 
tal de reduir-los i valoritzar-los i el vector 
entorn que té com a línies d’actuació la 
preservació de la biodiversitat i la sensi-
bilització ciutadana.

L’import anual de l’adjudicació és de 
645.222,94 € per l’explotació, conservació 
i manteniment dels sistemes de saneja-
ment en alta. En el contracte també està 
prevista l’execució d’actuacions de millo-
ra a càrrec de l’Agència Catalana de l’Ai-
gua per un import de 305.218,53 €.

Amb aquesta adjudicació per quatre anys, 
Agbar augmenta la seva presència a la 
comarca, on actualment gestiona el sub-
ministrament d’aigua en baixa a Solivella, 
Vimbodí i Poblet, i Pira.

006

Butlletí Informatiu del Consell Comarcal de la Conca de Barberà 2021

Projectem el futur dels 
sistemes de sanejament
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Comença el primer curs del CFGS 
d'Energies Renovables

Aquest mes de setembre ha iniciat el CFGS d'Energies Renovables, 
el primer d'aquest nivell educatiu que s'imparteix a la comarca. 
En total, s'hi han inscrit 15 alumnes, que desenvoluparan la seva 
formació a les instal·lacons de Concactiva amb la col·laboració 
docent de l'Institut Martí l'Humà.

La primavera passada, l'aleshores conseller d'Educació, Josep 
Bargalló, acompanyat del també llavors president del Consell 
Comarcal, Magí Trullols, van anunciar el projecte, que pretén posar 
en valor la importància d'un sector, el de les energies renovables, a 
la comarca i promoure que el jovent d la Conca de Barberà no hagi 
de marxar a estudiar i treballar fora. 

El cicle formatiu està estructurat segons la modalitat dual i té una 
durada de dos anys. D'aquesta manera, es pretén establir sinergies 
amb les empreses de la comarca per fomentar llocs de treball 
qualificats.

Fomentem el turisme de proximitat

El servei de Turisme ha impulsat una campanya turística des-
tinada als grups reduïts per adaptar-se a l’actual situació de la 
pandèmia de la Covid-19. La iniciativa, sota el lema ‘Propostes de 
pot petit’, vol difersificar i fer més experiencial el coneixement de 
l’entorn i del patrimoni de la Conca de Barberà, alhora que pretén 
garantir la qualitat de les propostes i la seguretat sanitària.
 
En total, s’han planificat 27 activitats diferents amb grups de mà-
xim 15 persones: passejades en cavall i carruatge; visites guiades 
a pobles com conesa o Sarral; conèixer espais patrimonials com 
el Museu-Fassina Balanyà a l’Espluga de Francolí o els molins 

fariners de l’Alt Gaià; descobrir el bosc de la Pena o del Tillar; re-
córrer el Mas d’en Llort o la ruta Templera i Hospitalera; així com 
es podran realitzar tallers i tastos o sortides de reconeixement 
d’espais naturals, entre altres. Totes les propostes prioritzen el 
benestar del territori, fomentant la conservació i la preservació 
del patrimoni i assegurant la cohesió entre el turista i la pobla-
ció local.
 
Aquestes propostes parteixen de tres premisses: la necessària 
adequació, coordinació i cooperació entre els agents públics i 
privats que intervenen en l’aportació d’experiències memora-
bles i de qualitat al turisme; avançar cap a models més sosteni-
bles, en harmonia i amb respecte al medi ambient i a la diversi-
tat cultural, posant en valor el turisme en àmbits rurals com a 
via per preservar aquest entorn i assegurar la pervivència dels 
seus habitants; i potenciar el caràcter multiproducte de la Conca 
de Barberà, amb nous productes que permetin millorar l’estada 
mitjana i el grau d’ocupació.
 
La iniciativa és una proposta conjunta entre Turisme Conca i les 
entitats/empreses de la comarca que programen activitats i for-
men part de la Xarxa de Turisme Sostenible – XatsConca. 

Damià Amorós i Josep M. Porta, Premis d'Honor

El ple del Consell Comarcal va apro-
var, dilluns, 27 de setembre, i per 
unanimitat, atorgar els Premis d'Ho-
nor a Damià Amorós Rosanes i a Jo-
sep Maria Porta Balanyà.
 
Damià Amorós rebrà la Menció de 
Serveis Distingits de la Conca de 
Barberà per la tasca que ha portat 
a terme des del consistori de Sarral 
en favor de les persones del munici-
pi i de la comarca.
 
Josep M. Porta Balanyà rebrà la Dis-
tinció d'Honor per la seva tasca a 

l'Arxiu Comarcal per a la salvaguarda i la difusió del pa-
trimoni documental de la comarca, dels seus municipis i 
dels seus ciutadans i de les seves ciutadanes. 
 
L'acte de lliurament dels guardons tindrà lloc el proper 
dilluns, dia 25 d’octubre, a les 18.00h de la tarda, al Palau 
Alenyà de Montblanc.
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Orientats cap al progrés

Un dels elements substancials per fer avançar la nostra comar-
ca és tenir una xarxa d’infraestructures de mobilitat adequada a 
les nostres necessitats. De mobilitat i logístiques per fer arribar 
els serveis bàsics a tot arreu. Actualment, la feina més important 
que s’està portant a terme és la millora de la xarxa de subminis-
trament d’aigua fins a les poblacions de la Conca de Barberà on 
encara hi ha dificultats. Sempre he defensat que la Conca de Bar-
berà ha de disposar d’uns serveis i subministraments de qualitat. 
No mereixem ser tractats, només, com a ciutadans de segona.

A la comarca tenim un problema de despoblament, especialment, 
als nuclis petits. No el resoldrem deixant passar el tren de les 
oportunitats, sinó fent exactament el contrari. M’hi deixaré la pell.
Un altre element que cal remarcar és l’arribada de l’autovia A-27 
fins a Montblanc, que quan sigui una realitat, ens connectarà amb 
Tarragona i amb l’interior del país, amb tots els potencials que 
se’n derivaran. I és just posar en valor que ha sigut el govern de 
Pedro Sánchez qui ha executat aquesta inversió.

Juanma Cabello
Portaveu del gup del PSC

Estratègia pel repoblament

Fa pocs dies, van començar les classes del nou cicle formatiu 
superior d’energies renovables que imparteixen, conjuntament, 
l’Institut Martí l’Humà i Concactiva. Una aposta clara pel repo-
blament en clau de transició verda. Una oportunitat per formar 
joves de la comarca i, per què no, altres joves de fora comarca que 
vulguin quedar-se a viure a la Conca de Barberà. I l’èxit del primer 
curs d’aquest cicle ens ho confirma. Juntament a això, l’elaboració 
del nou conveni en matèria d’habitatge que el Consell Comarcal 

proposarà signar amb els municipis de la comarca, ha de servir 
per començar a revertir el despoblament, reactivar els habitatges 
buits i, sobretot, treballar en una mateixa direcció pel que fa a les 
polítiques d’habitatge. Així doncs, formació i habitatge seran els 
àmbits estratègics per a potenciar el desenvolupament econòmic 
de la comarca.

Josep Maria Vidal
Portaveu del grup d’ERC

Canvi de presidència

El passat 5 de juliol, al Consell Comarcal hi va haver un canvi de 
presidència. Fins a la data, Magí Trullols, del grup de la FIC, havia 
ocupat el càrrec, a qui havíem donar suport en la seva presa de 
possessió. Per a aquesta nova elecció de presidència, el nostre 
grup, va trucar a la porta de qui havia de prendre possessió del 
càrrec, Carme Pallàs, i al seu grup (ERC), per fer-los dues peticions.
Les dues peticions van ser: 1) ser un membre més a la Junta de 
Govern, com a segon grup en quantitat de conselleres i consellers 
(tenim la majoria de les alcaldies de la comarca); 2) ocupar la se-
gona vicepresidència.
A les dues peticions se’ns va dir que no. Els suports es negocien 
abans de les votacions, perquè d’aquesta manera ja se sap més o 
menys si hi ha acord. Li vam fer saber a la futura presidenta que, 
o bé ens abstindríem o bé presentaríem candidatura. Només que 
ens haguessin concedit una de les dues peticions, hauríem votat 
a favor. Hagués estat un gest que hagués mostrat la seva predis-

posició a fer un govern d’unitat.
Finalment, el nostre grup es va abstenir. Considerem que una abs-
tenció és un toc d’atenció cap a la nova presidència. I fins i tot un 
vot de confiança: és una manera de fer palesa la nostra disconfor-
mitat en la negació de les peticions, però mai vam tenir intenció 
de passar a l’oposició, ja que un Consell Comarcal és bàsicament 
un òrgan que ajuda als ajuntaments a gestionar-se millor. 
Al ple del dia 26 de juliol es va constituir el nou cartipàs, en el que 
el nostre grup no hi està representat. Ja no tenim cap conselleria 
ni cap responsabilitat de govern, ens han enviat a l’oposició. Com 
a electes compromesos amb la nostra comarca, farem una oposi-
ció responsable pel bé de la Conca de Barberà. Tot i així, desitgem 
molta sort, encerts i èxits a la nova Presidenta del Consell Comar-
cal de la Conca de Barberà.

Carme Amenós
Portaveu del grup de Junts

Treballem per la comarca

Havent encetat ja la segona part de legislatura, des de la FIC vo-
lem agrair al President Magí Trullols Trull la tasca que ha fet al 
Consell Comarcal de la Conca de Barberà durant els primers dos 
anys. Dos anys que, malgrat la pandèmia, han estat molt aprofi-
tats i en els quals s’ha treballat en grans projectes per la comarca, 
com són: l’abastament d’aigua i la recollida selectiva de residus. 
Per altra banda, desitgem molts encerts a la nova presidenta Car-
me Pallàs i, des de la FIC, amb la vicepresidència i al capdavant de 
les Conselleries d’Hisenda i Règim Intern (M. Assumpció Canela) i 

d’Acció social (Jaume Fornés), intentarem seguir amb la línia que 
sempre ha caracteritzat el nostre partit, que és la de treballar per 
la comarca i per la seva gent. Pel que fa a la nova anomenada 
Conselleria d’Acció Social s’ampliaran els ajuts d’urgència social, 
tant necessaris en la situació actual, i es promourà l’acció comu-
nitària inclusiva per a la transformació dels serveis socials cap a 
un model d’intervenció social personalitzat. 

Jaume Formés Tardiu
Portaveu del grup de la FIC.
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